
  Número 8  any 2014 la Jana  

I n f o C o m p r o m í s 
Estimats veïns i veïnes de la Jana:

Tot just fa tres anys de les últimes eleccions municipals a la Jana i prompte serà l'hora de 
fer balanç d'esta legislatura, però per a això, encara queden uns mesos i com hem fet des 
del primer dia, en Compromís per la Jana encara ens queden ganes i il·lusió per continuar 
treballant i presentant propostes que milloren les condicions de vida de la gent del nostre 
poble.

Des de l'últim InfoCompromís que vam publicar fa aproximadament un any i des de llavors 
hem presentat  una  sèrie  de  propostes  que  intentarem resumir  a  continuació.  A  banda 
d'això,  també hem hagut denunciar l'actitud autoritària de l'alcalde davant la Sindicatura de 
Greuges i el Defensor del Pueblo, ja que portava tota la legislatura sense convocar els plens 
quan tocava.

En juny de 2013 vam presentar  per  segona vegada una sol·licitud de convocatòria  del 
Consell  Agrari  per  aprovar  un pla  de cremes que no es va fer.  Enguany hem tornat  a 
demanar-ho, però l'alcalde ha tornat a fer tard per tercer any consecutiu, ja que des del 
passat 15 de maig no es pot cremar al terme de la Jana, com bé saben tots els llauradors i  
llauradores del poble. I és que, lamentablement, esta és la tònica general del funcionament 
de l'Ajuntament: arribar tard a totes les coses, perquè quan és l'hora de treballar sempre es 
deixen les coses per al sendemà.

També hem presentat diferents sol·licituds d'informació que, segons la legislació vigent, ha 
d'estar  a  disposició  dels  regidors  de  l'Ajuntament,  informació  econòmica,  laboral, 
contractual,  etc...  La  majoria  d'esta  informació  se'ns  ha  denegat,  com per  exemple  la 
nòmina que cobra l'alcalde i la resta de treballadors de l'Ajuntament o el contracte de la 
recollida de les escombraries de l'any 2014, entre moltes d'altres.

Hem treballat altres temes, com són: les ajudes als llibres de text (que encara no s'han 
cobrat),  la  neteja  i  la  reparació  del  parc  infantil  de  la  pista  del  ball,  les  millores  del 
poliesportiu, propostes de millora la situació econòmica de l'Ajuntament, la reparació dels 
desperfectes de l'escola de la Jana o l'organització de visites guiades a les ermites quan 
s'acabe la seua restauració, entre d'altres.

Pel que fa a les mocions, hem demanat el desmantellament del projecte Castor, que no 
tancaren RTVV, la retirada de la retrograda llei de l'avortament de Gallardón i que no es 
reduïren les línies educatives en l'institut de Sant Mateu.

Per últim, hem treballat conjuntament amb altres institucions com la Diputació de Castelló, 
les Corts Valencianes o el Congrés dels Diputats, on hem demanat informació de temes que 
ens afecten directament com són: el traçat de la CV10, els comptes econòmics que ens 
nega l'Ajuntament o les ajudes dels llibres de text i material escolar del curs 2012-2013, 
que encara no han pagat als pares i mares dels xiquets i xiquetes de l'escola de la Jana.
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